
Kø, kork og kaos?
 

Større veier gir nye lokale 
miljøulemper som hverken innbyg-
gerne i Asker eller Oslo ønsker.

Venstre jobber derfor for flere og 
raskere tog og busser. Det gir min-
dre kø for de som må kjøre bil.

Askers kø-problemer kan bare løses med mer
kollektiv, sykkel og gange.



Asker Venstre

Asker Venstre ønsker et Asker 
hvor tog, buss og sykkel blir 
den enkleste og beste måten å 
komme seg raskt fram på.

Asker er i rask vekst. Det er bare 
tog, buss og sykkel som kan redde 
bygda fra totalt trafikkaos både 
før ny E18, under bygging av ny 
E18 og når en ny E18 en gang står 
ferdig.

Venstre vil:
 ✔ Sette inn flere togseter fra 

Asker stasjon
 ✔ Arbeide for å få fart på Spik-

kestadbanen

 ✔ Slippe fram bussen til Asker 
og til Oslo gjennom å bygge 
kollektivfelt

 ✔ Jobbe for økt frekvens og flere 
bussruter

 ✔ Gjøre Asker til en av Norges 
beste sykkelkommuner

 ✔ Kjempe for mest mulig effek-
tive buss- og sykkelveier med 
ny E18

 ✔ Arbeide for at en ny E18 
reduserer de lokale miljøulem-
pene

 ✔ Arbeide for en utslippsfri 
Vollen-båt

Les mer på:
http://www.venstre.no/lokal/ak-
ershus/asker/
facebook.com/Askervenstre

Tog, buss og sykkel!


